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BESLUITENLIJST van de raadsvergadering 

 van 23 mei 2016 om 20.00 uur 
 

       - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
Aanwezig: Raad: 

Tim Appels (Lijst Riel Goirle), Eric Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Liselotte Franssen-du Maine (Lijst Riel-Goirle), Mark van Oosterwijk (Pro Actief 
Goirle), Henk Gabriëls (Pro Actief Goirle), Mark van den Hout (Pro Actief Goirle), Corné de Rooij (CDA), Piet Poos (CDA) Marije de Groot-Haen 
(CDA), Deborah Eikelenboom  (SP), Arno de Laat (SP),  Johan Swaans (VVD), Ad van Beurden (VVD), Paul Schellekens (VVD), Antoon van Baal 
(PvdA), Pernell Criens (PvdA) , Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg) 

 College: 
De wethouders Marijo Immink,  Harry van de Ven, Guus van der Put en Theo van der Heijden 
 

Afwezig: Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle) en Stijn van den Brekel (SP) 
Voorzitter: Machteld Rijsdorp, burgemeester 
Griffier:  Berry van ’t Westeinde 
  
  
 
Deze vergadering kunt u beluisteren op https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2016/23-mei/20:00 
 
  
De voorzitter heet allen welkom. 
  
Nr. Onderwerp Besluit 
1. Vaststelling agenda 

 
De agenda wordt vastgesteld. 

  

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2016/23-mei/20:00
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2. Bespreking regionaal plan van aanpak verhoogde asielinstroom 
 
Voorgesteld raadsbesluit: 
Geen wensen en bedenkingen uit te spreken over het concept-plan van 
aanpak verhoogde asielinstroom. 
 

Uiteindelijk raadsbesluit 
De raad besluit zonder stemming conform het voorstel. 
 

 
De vergadering wordt op 23 mei 2016 om 21.10 uur gesloten. 
 
Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Goirle in zijn vergadering van 14 juni 2016 
 

     
 , de voorzitter 

 
 
 
 
 

                                   , de griffier 
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Toezeggingen 
 
 
 
Voorgesteld wordt te besluiten dat de grijs gemarkeerde toezeggingen afgedaan zijn. 
 
nr Datum 

raad 
Wat Wie Uiterste 

afdoeningsdatum 
Wijze afdoening 

1 10-5-2016 Voorjaarsnota: Voor de komende commissie 
Algemene Zaken is er een lijst over de zaken die 
gezamenlijk in de samenwerking met Hilvarenbeek en 
Oisterwijk worden opgepakt. Ook wordt gewerkt aan 
een gezamenlijke nieuwsbrief die ongeveer in 
dezelfde tijd komt. Zo ook het visiedocument.  

burgemeester Eind mei Bij commissie Algemene Zaken. 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Algemene-Zaken/2016/25-
mei/21:00/Intergemeentelijke-samenwerking 
 

2 10-5-2016 Voorjaarsnota: Geprobeerd wordt om de kwalitatieve 
en kwantitatieve effecten van de samenwerking in de 
begroting 2017 mee te nemen. 

burgemeester begroting Wordt daar waar mogelijk meegenomen 

3 10-11-
2015 

Programmabegroting: Buurt-flits-service 
Wil zeker kijken naar de mogelijkheden van de buurt-
flits-service. 

burgemeester voorjaar Buurtflits service was een initiatief van het CDA in 
Wijchen. Het is geen actief project geworden. De politie 
geeft aan dat handhaving in 30km gebieden niet aan de 
orde is. Handhaving op 50km wegen kan onder 
bepaalde omstandigheden wel plaatsvinden. De 
werkwijze hiervoor is dat wanneer verkeerstellingen 
en/of meldingen hiertoe aanleiding geven de gemeente 
in overleg met de politie bepaald of handhaving ingezet 
kan worden. Inwoners kunnen dus in de huidige 
situatie hun zorgen of vragen melden bij de gemeente. 
Verder actie wordt vervolgens centraal uitgezet. 
Uiteraard ontvangt de inwoner wel een terugkoppeling 
op de melding. 

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/25-mei/21:00/Intergemeentelijke-samenwerking
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/25-mei/21:00/Intergemeentelijke-samenwerking
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/25-mei/21:00/Intergemeentelijke-samenwerking
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nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

4 10-11-
2015 

Programmabegroting: bij fietspad Bels Lijntje 
bekijken of lichtgevende verf toegepast kan worden. 

Wethouder Van der 
Put 

 Bekeken wordt of hier, binnen budget, mogelijkheden 
toe zijn. 
1-6-2016: Binnen de huidige verbreding van het Bels 
Lijntje is toepassing van lichtgevende verf geen 
onderdeel. In het budget voor de verbreding is geen 
rekening gehouden met een proef of de toepassing van 
lichtgevende verf.  Hier is voor gekozen omdat er 
binnen de regio hart van Brabant diverse proeven voor 
de toepassing  innovatieve (licht)technologieën 
plaatsvinden. Op basis van die resultaten kan er 
eventueel in de toekomst gebruik gemaakt worden van 
deze technologie op grotere schaal. 

5 3-11-2015 APV 2016: Volgend jaar te kijken hoe het schrappen 
van regelgeving is gegaan. 
 

Burgemeester Eind 2016 De gewijzigde APV is per 1 januari 2016 in werking 
getreden. Om een zinvolle evaluatie te kunnen 
uitvoeren, zal de APV enige tijd in werking moeten zijn. 
Daarom zal niet voor eind 2016  iets over de ervaringen 
gezegd kunnen worden. 

6 12-5-2015 Voorjaarsnota: Dat gelijk met, maar los van, de 
evaluatie doorgaande weg een integraal 
geluidsonderzoek binnen de hele gemeente wordt 
opgeleverd waar binnen de hele gemeente naar 
verkeersgeluid wordt gekeken. 

Wethouder Van der 
Put 

December 2015 3-11-2015: Dit najaar vinden diverse onderzoeken 
plaats welke benodigd zijn voor zowel de evaluatie 
doorgaande weg als het integraal geluidsonderzoek. In 
de raad van april 2016 worden beide voorstellen 
voorgelegd. 
18-4-2016: Op dit moment komen de laatste resultaten 
van de onderzoeken binnen. De planning is nu gericht 
op besluitvorming door het college in de periode 
juni/juli 2016. Behandeling van het voorstel in de 
gemeenteraad is voorzien in september. Deze planning 
is afgestemd met de wethouder en teruggekoppeld aan 
het college. 
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nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

7 9-12-2014 Verordening wmo: raadsinformatie te verstrekken 
over de stand van zaken rond wmo-activiteiten in 
wijkcentra. 

Wethouder Marijo 
Immink 

September 2015 3-11-2015: Op dit moment is er nog te weinig 
informatie om op grond daarvan de raad al te 
informeren. Dit onderwerp zal worden meegenomen 
bij de evaluatie van Back to basics en de evaluatie van 
het accommodatiebeleid 

8 4-11-2014 Begroting: Mantelzorgcompliment: Samen met 
mantelzorgers wordt in 2015 in beeld gebracht of de 
huidige ondersteuning afdoende is en of er behoefte 
aan andere vormen van waardering is. De raad wordt 
over voortgang geïnformeerd 

Wethouder Marijo 
Immink 

Loop van 2015 Wordt nog opgepakt 

9 4-11-2014 Begroting: Informeert de raad als er uitsluitsel is over 
subsidieaanvraag voor zonnepanelen op 
overheidsgebouwen via MOED 

Wethouder Guus 
van der Put 

 3-11-2015 De wethouder heeft de commissie 
mondeling geïnformeerd over het afwijzen van de 
subsidieaanvraag 2015. Reden was dat het budget op 
was. In 2016 zal een nieuwe aanvraag worden gedaan. 
1-6-2016: Er is in 2016 opnieuw  een subsidieverzoek 
ingediend voor zonnepanelen op het gemeentehuis, de 
Haspel en cc Jan van Besouw. De verwachting is dat 
daar pas medio juli/augustus uitsluitsel over komt van 
het RVO (Rijksdienst Voor Ondernemen) 

 
 
 
 
 


